
Rødovre den 25.11.2016

Høringssvar fra Integrationsrådet til Udkast til ny handicappolitik

På sit møde den 24.11, besluttede Integrationsrådet at sende dette svar:

1. Overordnet ser det godt ud og lyder rigtigt. Går man i dybden er det handleplanen der for 
alvor vil vise hvad man i Rødovre vil gøre. Derfor forekommer indtrykket blot, at det er 
overfladisk kommerciel reklame af en art. Skal det blot ses som et overordnet prospekt, jamen 
så er det fint, men hvad skal vi så se det for? 

2. Handlingsplanen – er redskabet til den udleverede handicappolitik den venter vi altså 
spændt på at se. 

3. Strategimål 4 er absolut det mest sigende og ikke mindst visionære af de 4 opstillede mål 
både med hensyn til bolig, men så sandelig også IT og digitale løsninger - SPOT ON! 
Man kan kun håbe at kommunen har arbejdet efter de 3 første strategimål indtil nu.

4. Lidt sjov tanke at man i børne og skolepolitikken netop fjerner alt segregerende politik hvad 
angår børn med særlige behov, udlændige mv., da man mener det er for gammeldags og at 
mange ting vel er selvfølge. Men at der samtidig bevares en handicappolitik, hvor man snakker 
om at alle skal behandles lige og med gensidig respekt - OG VI ER DA 200 % ENIGE! Men hvor 
er den røde tråd så ift. til børne- og skolepolitikken?

Integrationsrådet
Den 24.1.2016


